
 

Protokoll fört vid Klotets styrelsemöte 24 oktober 2022 

 Närvarande: Ingrid Werger, Robert Hallberg, Marianne Persson, Susanne Ljungerud, Karin Olsson. 

 

§ 1. Mötet öppnas  

§ 2. Dagordningen godkändes. 

§ 3. Föregående protokoll från 27 sept gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4. Ekonomi – fortfarande god enligt rapport från Christer – ligger på 7.000 bättre än 

föregående år. 

§ 5. Arbetsordningen 

a. Klottret – vi gick igenom förslaget från Robert. Gjordes en del kompletteringar, bl.a. 

text om den nyligen genomgångna utbildningen för volontärerna. Blev en diskussion 

om volontär-situationen – kommit ett större antal nya. Tillsammans med de som 

varit med oss så är vi nu ett 20-tal. 

Robert ansvarar för utskrift av Klottret och inbetalningskort – utskrift av kuvert med 

namn, adress samt returadress. 

§ 6. Butiken – Det har skapats ett antal arbetsgrupper där volontärerna är engagerade – 

t.ex. loppis, städ, inköp, skyltning, sociala medier, PR, utbildning. Butiksträff planeras – 

förslag 19 november kl. 14.30. Inbjudan skickas ut. 

§ 7. Info-frågor – inga 

§ 8. Övriga frågor – inga 

§ 9. Kommande sammanträde – måndagen den 12 december kl. 18.00 – lite avslutning, 

räkmacka från Centrumbagaren. 

§ 10. Mötet avslutas  

  

 

Vid protokollet 

 

______________________________ _________________________________ 

 Robert Hallberg, sekreterare Ingrid Werger, ordförande 


